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Ad 2. Bilag B – Fodgængerfelt på Skinbjerg 

Vi vil gerne vide, hvornår man har planer om at lave en krydsningshelle og 

vejudvidelse. 

 

Ad 4. Bilag B – Krydset Fårupvej/Bredager 

Giver VVM-redegørelsen svar på, hvornår banen evt. bygges? 

Det er lige nu det vigtige for os, for vi mener der skal afsættes penge til at trafiksikre 

overskæringen og krydset mod Bredager, hvis afgørelsen trækker ud. 

 

Ad 5. Bilag B – Gennemførelse af stien langs Bredager til Skovgade. 

Vi mener fortsat, at der er andre mere væsentlige projekter at bruge penge på. Vi vil 

gerne igen gøre opmærksom på de trafikale problemstillinger, som stien medfører ved 

krydsning af ind- og udkørslen til Bredagerskolen. I stedet for vil vi optimere 

stiforbindelsen ned forbi Bredagerskolen. 

 

Ad 1. Bilag C – Nyt asfalt på Brugsens P-plads 

Vi vil gerne vide, hvornår der bliver lagt nyt slidlag på p-pladsen. 

 

Ad 3. Bilag C – Ordne trekantsområdet: 

Vi vil gerne vide, hvornår trekantsområdet bliver lavet? Vi vil høre, om vi evt. kan få 

indflydelse på, hvilken beplantning m.m. området skal have? 

 

 


